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Настоящая статья продолжает серию публикаций автора, посвященных социальным выплатам жителям мегаполисов. В ней анализируется 
законодательство, регулирующее установление пособий и иных денежных выплат семьям с детьми, проводится его сравнительный ана-
лиз. Автор приходит к выводу о необходимости законодательного разграничения государственных пособий семьям с детьми и ежемесяч-
ных денежных семейных выплат в зависимости от применяемого подхода для достижения целей правового регулирования. 
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This article continues the author’s series of publications devoted to social payments to residents of megacities. It analyzes the legislation regulating 
the establishment of benefi ts and other monetary payments to families with children, and makes a comparative analysis of it. The author comes to 
the conclusion that there is a need for a legislative differentiation of state benefi ts for families with children and monthly monetary family payments, 
depending on the approach used to achieve the goals of legal regulation.
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